
2010Z01059 
 
Vragen van het lid Griffith (VVD) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het verdwijnen van mogelijk honderd banen bij de Friese 
politie. (Ingezonden 20 januari 2010) 
 
1 
Op welke wijze en wanneer wordt concreet het regionale verlies van ca. 100 
personeelsleden bij de Friese politie landelijk gecompenseerd door korpsen waarvan 
het aandeel in het Budget Verdeel Systeem (BVS) stijgt? 
 
De korpsen worden gefinancierd op basis van het Budgetverdeelsysteem (BVS). Het 
budget wordt jaarlijks geactualiseerd wat leidt tot aanpassingen in de budgetten van 
de korpsen. Idealiter beweegt de sterkte per korps mee met die aanpassingen. 
Aanpassingen in de sterkte hebben echter vaak een langere doorlooptijd dan 
aanpassingen van het budget. Daarnaast spelen andere factoren een rol, zoals de 
algemene financiële positie van een korps, waaronder de vermogenspositie. Daarom is 
ook niet één op één aan te geven waar de verminderde sterkte in Friesland 
gecompenseerd wordt. 
    
2 
Erkent u nu wel dat de regionale politiesterkte bij de Friese politie eventueel ten koste 
zal gaan van de operationele sterkte en daarmee haaks staat op de afspraak, die u 
gemaakt hebt met het Korpsbeheerdersberaad om de operationele sterkte landelijk op 
peil te houden? 
 
De afspraak die ik met het Kbb heb gemaakt betreft de totale operationele sterkte van 
de politiekorpsen; regionale fluctuaties in de sterkte zijn daarom niet alleen mogelijk, 
maar veelal ook een logisch gevolg van de jaarlijkse actualisatie van de regionale 
budgetten. Zoals ik u heb toegezegd zal ik de Tweede Kamer twee keer per jaar 
informeren over de sterkteontwikkeling bij de Nederlandse politie. 
  
3 
Kunt u aangeven van welke politiekorpsen het BVS-aandeel voor 2013 zal stijgen dan 
wel dalen? 
 
Het BVS wordt op dit moment herijkt en zal naar verwachting vanaf 2011 gevolgen 
hebben voor de budgetten van de korpsen. Ik kan deze vraag derhalve pas in de loop 
van dit jaar beantwoorden. 
 
4 
Deelt u de mening dat de inkrimping van het Friese politiekorps met ca. 100 
personeelsleden aangeeft dat niet langer te ontkennen is dat de bezuinigingen bij de 
Friese politie wel degelijk ten koste zullen gaan van ‘blauw op straat’? 
 
Zie mijn antwoord op vraag 2 
 
 
1) Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2009-2010, nr. 1210 
 


